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Hardware included  /  

 

Tools needed  /  الأدوات اللازمة 

For wall/ceiling mounting:  /  :للتثبيت على الحائط/السقف

PH2

1.	 Download the Ring app.  /  .Ring 2  قمّ بتنزيل تطبيق.	 Scan the QR code on your device.  /  
 امسح رمز الاستجابة السريعة على جهازك.

3.	 Choose a location.  /  

Ring Indoor Cam and its accessories are for indoor use only.  Don’t expose your device to steam, extreme heat or cold. For example, 
do not install your device near any heat sources such as space heaters, heater vents, radiators, stoves, or other things that produce 
heat. Use your device in a location where temperatures remain within the device’s operating temperature range set forth in this guide. 
Your device may get warm during normal use. To reduce the effect of the warming, place your device on a heat resistant surface.
 

المحتويات

إن كاميرا Indoor Cam من Ring وملحقاتها مخصصة للاستخدام في المساحات الداخلية فقط. لا تعرض جهازك للبخار أو الحرارة الشديدة أو البرد الشديد. 
على سبيل المثال، لا تقم بتركيب الجهاز بالقرب من أي مصادر حرارة مثل المدفأة وفتحات السخان أو المشعات أو المواقد أو أي أشياء أخرى تنتج الحرارة. 

استخدم جهازك في موقع تبقى فيه درجات الحرارة ضمن نطاق درجة حرارة تشغيل الجهاز المنصوص عليه في هذا الدليل. قد يصبح جهازك ساخنًا أثناء 
الاستخدام العادي. للحد من تأثير التسخين، ضع الجهاز على سطح مقاوم الحرارة.

 اختر موقعًا.
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4.	 Plug in the power cable.  /   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ENGLISH

Use only accessories supplied with your device, or specifically 
marketed for use with your device. Use of third-party 
accessories may impact your device’s performance. In limited 
circumstances, use of third-party accessories may cause 
damage to your device or the third-party accessory. Read all 
safety instructions for any accessories before using with your 
device. 

When this device is plugged into an electrical socket-outlet, 
unplugging this device will disconnect it from the AC mains 
supply. Only plug this device into an easily accessible socket-
outlet. Devices with a power cord must be located near the 
socket-outlet.

Your device does not have an on/off button. If you wish to stop 
power from flowing into your device, unplug the power cord. 
Do not plug multiple electric devices into the same wall socket. 
Overloading a socket can cause it to overheat and may result  
in a fire. 

If the adapter or cable appears damaged, discontinue use 
immediately.

العربية

Flat installation 
تركيب مسطح

قم بتوصيل  كابل الطاقة.

استخدم الملحقات المزودة مع جهازك فقط، أو التي يتم التسويق لها 
بالتحديد للاستخدام مع جهازك. فقد يؤثر استخدام ملحقات الجهات 

الخارجية في أداء الجهاز. وفي حالات محدودة، قد يؤدي استخدام ملحقات 
الجهات الخارجية إلى إلحاق الضرر بالجهاز أو الملحق الخاص بالجهة الخارجية. 

اقرأ كل تعليمات السلامة الخاصة بأي ملحق قبل استخدامه مع جهازك. عند 
توصيل هذا الجهاز بمقبس كهربائي، سيؤدي فصل الجهاز إلى فصله 

عن مصدر التيار المتردد الرئيسي. لا تقم بتوصيل هذا الجهاز إلا بمقبس 
كهربائي يسهل الوصول إليه. يجب وضع الأجهزة المزودة بسلك طاقة 

بالقرب من منفذ المقبس. لا يحتوي جهازك على زر تشغيل/إيقاف تشغيل. 
إذا كنت ترغب في إيقاف تدفق الطاقة إلى الجهاز، فقم بفصل سلك الطاقة. لا 
تقم بتوصيل عدة أجهزة كهربائية بمنفذ الحائط نفسه. فقد يؤدي التحميل 

الزائد على المنفذ إلى زيادة سخونته مما قد يؤدي إلى نشوب حريق. إذا تبيّن 
أن المحوّل أو الكابل تالفًا، فتوقف عن استخدامه على الفور.
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Wall/Ceiling installation  /  

Slide down to unhook and remove the mounting plate.  /  .ازح لأسفل لفصل لوحة التثبيت وإزالتها

Install the mounting plate.  /  .قم بتركيب لوحة التثبيت

Slide onto mounting plate.  /  .أدخله في لوحة التثبيت Adjust the camera angle.  /  .اضبط زاوية الكاميرا

التركيب على الحائط/السقف
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Using the privacy cover.  /  .استخدام غطاء الخصوصية Removing the privacy cover.  /  .إزالة غطاء الخصوصية

Attaching the privacy cover.  /  .تركيب غطاء الخصوصية 

1. 2.

3.

4.
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Free Ring Protect Plan for 30 Days

Your new device comes with a free, 30-day trial of Ring Protect. This subscription service lets you review, save, and share 
your video and photo history anytime so you never miss a moment.*

To continue using Ring Protect after your free trial ends, visit ring.com/protect-plans to compare plans and pricing. 

*Your free trial isn’t applicable for locations with an existing Ring Protect subscription. See ring.com/protect-plans to learn more about your plan’s retention period.

ring.com/callus

ring.com/help

Ring Protect تجربة مجانية لمدة 30 يوماَ لباقة

يأتي جهازك الجديد مزودًا بفترة تجربة مجانية   لمدة 30 يومًا من Ring Protect. تتيح لك خدمة الاشتراك الشاملة هذه مراجعة تاريخ الفيديوهات 
والصور وحفظها ومشاركتها في أي وقت حتى لا تفوتك أي لحظة.*

للإستمرار في إستخدام خدمة Ring Protect بعد انتهاء فترة التجربة المجانية، قم بزيارة الموقع ring.com/protect-plans لمقارنة الباقات والأسعار.

*لا تنطبق فترة التجربة المجانية على المواقع التي تتضمن اشتراكًا في Ring Protect قائماً. راجع ring.com/protect-plans لمعرفة المزيد حول مدة حفظ الفيديوهات الخاصة بباقتك.
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